



如何換領優惠？

1. 進入指定連結提交申請，享受 PURECAST 免費健身課程
2. 您將收到電子郵件確認和 PURE360 App 登錄詳情
3. 下載 PURE360 App 並登錄
4. 於 PURE360 App 中預訂課程

How to redeem offers?

1. submit application in designated link for PURECAST to enjoy free fitness classes
2. You will receive email confirmation and PURE360 App login details
3. Download PURE360 App and log in
4. Book your class in PURE360 App

條款及細則

- 此優惠適用由 2022 年 4 月 1 至 2022 年 6 月 30 日。
- 此優惠需於 2022 年 6 月 30 日晚上 11:59 前使用，逾期無效，恕不補發。
- 此優惠只適用於 18 歲或以上之首次 PURE 訂閱者。
- 此優惠由 PURE Fitness 提供，如有任何查詢，請直接與 PURE Fitness 聯絡。
- 如有任何爭議，PURE Fitness 保留最終決定權。

Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 1 April 2022 until 30 June 2022.
- This promotion offer is valid for redemption until 11:59 pm, 30 June 2022, after which it will be invalid.
- Offer is valid only for first-time PURE subscribers who are 18 years of age or older.
- The promotion offer is provided by PURE Fitness, for any enquiries, please contact PURE Fitness directly.
- In case of any disputes, PURE Fitness reserves the right for final decisions.